
【基本費用】
❖ 上述收費已包括：汽車租金、司機服務費、汽油費用、橋費及隧道費。
❖ ＜點對點＞收費不包括：等候費(每15分鐘HKD150 ，首15分鐘免費等候)。
❖ ＜包車一天＞收費已包括基本10小時用車。不包括超時費(每小時HKD400)。
【增值服務】
❖ 特別時間 (23:00-06:59) 用車：每程加收特別時間附加費，須另作報價。
❖ 特別日期 (春節、復活節、聖誕節、廣交會)用車：須另作報價。
❖ 額外停車點：香港境內加停車點，每點HKD100起。
❖ 司機過夜附加費：如因在內地的完結時間太夜而須安排司機於當地留宿，

客人將須支付司機每晚住宿費用。視乎情況，每晚HKD800至HKD1,000。
【其他條款及細則】
▪ 所有預約不設退款（包括因證件問題臨時未能成行）。
▪ 預約落實後如有任何更改，請於上車時間的至少兩個工作天前的辦公時間

內通知，我們盡量配合，但不保證一定成功。
▪ 如遇上惡劣天氣等不可抗力因素導致道路或關口封閉，可保留已付費用最

多三個月以便再次預約使用。
▪ 受修款及細則約束。我們保留對上述條款及細則作出更改及解釋的權利。
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深圳口岸 ( Ϡ  Ά  ˸   )
Shenzhen ports (Shenzhen Bay, Huanggang, Wenjindu, Liantang) 840 840

深圳市特區內 (Ệʨ   Ώ     Ώ )
Shenzhen, inside SEZ (Nanshan Dist., Futian Dist., Luohu Dist., Yantian Dist.) 900 3840 900 3840

深圳市特區外 ( Ϸ  κ᷀      ᴿʨ  ʟ )
Shenzhen, out of SEZ (7ċŸќċŰ Dist., Guangming Dist., Longhua Dist., Longgang Dist., Pingshan Dist., Dapeng Dist.) 1020 4320 1020 4320

東莞市、中山市、惠州市
Dongguan, Zhongshan, Huizhou 1620 4320 1620 4320

珠海口岸 (͇⁵ פֿ ʟ (ʛᵪ+פֿ
Zhuhai port (Hongkong-Zhuhai-Macao Bridge Zhuhai port only) 1800 1680

珠海市
Zhuhai 2040 5040 1920 4800

廣州市、佛山市
Guangzhou, Foshan 2160 4800 2160 4800

江門市(͊ʨ͛  ͛͝) đβН+   Н   每程減HKD 840Ē
Jiangmen (Taishan city, Kaiping city)    <For trips to Jianghai Dist., Pengjiang Dist. or Xinhui Dist., less HKD840 per trip> 3120 6480 3000 6240

(852) 5688 4977
(853) 6613 9038

(852) 3768 4977
(853) 2899 1199 

HongKongRentACar
MacauRentACar

HKRentACar
MacauRentACar 

info@virentacar.com.hk
info@virentacar.com.mo 

www.virentacar.com.hk  |  www.virentacar.com.mo

<Basic fare>
✓ Including: car rental fee, driver service fee, fuel cost, toll fee.
 <Point-to-point> fare excludes: waiting surcharge (HKD150/15min. Free for first 15 mins)
 <1-day> includes a 10-hour basic usage. The fare excludes the overtime surcharge (HKD400/hour).
<Value-added service>
❖ Usage during irregular time (23:00-06:59): Extra charge applicable. Separated quotation required.
❖ Usage during special period (CNY, Easter, Christmas, Canton Fair): Separated quotation required. 
❖ Additional stops: Starting from HKD100 for each stops in Hong Kong.
❖ Overnight surcharge : If the finished time in Guangdong is too late and lead to a sleep-over of the driver, an 

overnight surcharge will be applicable. HKD800 to HKD1000 per night, depends on the actual situation.
<Other terms & conditions>
▪ All bookings are non-refundable. (Including any last-minute cancel due to documents validity)
▪ Once a booking is confirmed, any rescheduling must be made during office hours at least 2 working days prior.

The availability depends on the latest situation and cannot be guaranteed.
▪ For cancellation due to border checkpoints or road closure due to force majeure like severe weather, all paid 

service fee could be held for 3 months maximum for rescheduling.
▪ Terms & conditions apply. We reserve the right to alter and have sole discretion to all terms & conditions.

本服務由宏益汽車服務有限公司及其合作供應商提供。價格如有更改，恕不另行通知。
The service is provided by Vang Iek Auto Services Limited and their contracted supplier. 

Prices here are subject to change without prior notice.
09/25v1.2

Cross border limousine service

Available car type 

TOYOTA Vellfire
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DIRECT TRANSFER to cities in GBA INSURANCE for passengers    LICENCED service operator in HK & GD

ᶘБ ꜟ̚港幣† ¡
All fares are in HKD.

Local limos & Cross-border limos in HK & Macao are also available. Please ask us for details.
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